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1 Opening en vaststelling van de agenda
De voorzitter opent de vergadering en stelt het agendavoorstel van het college aan 
de orde. 
Na discussie stelt hij vast dat de agenda en de stukken pas deze middag zijn 
toegezonden en dat de leden geen tijd hebben gehad om zich hierop voor te 
bereiden. De leden willen wel graag worden geïnformeerd over de financiële stand 
van zaken. De afspraak wordt gemaakt dat agendapunt 3b van de voorgestelde 
agenda zal komen te vervallen, omdat hier een visie op de documenten wordt 
gevraagd. 

Wethouder Klomberg deelt mee dat hem ook niet duidelijk was wat er van hem 
werd verwacht in deze vergadering, behalve informatie over de actuele stand van 
zaken van de financiële situatie. In deze maand zullen namelijk al diverse financiële 
rapportages worden behandeld, zoals de Jaarstukken, de Zomernota en de 
Kadernota. 
Hij vraagt aan de raad welke informatiebehoefte er bestaat, zodat hij zich hier voor 
een volgende vergadering beter op kan voorbereiden.

Vanuit de raad worden de volgende punten genoemd:
- positieve en negatieve financiële ontwikkelingen;
- bespreking van de lijst van maatregelen en de voortgang van de bezuinigingen. 
Daarbij moet het gaan om ‘grote’ maatregelen (meer dan € 50.000);
- informatie over mogelijke bezuinigingsmaatregelen (over alle programma’s heen) 
en de daarbij te volgen strategie;
- bespreking van de lijst met nog in te vullen bezuinigingen;
- informatie over de effecten van de maatregelen, zowel financieel als 
maatschappelijk;
- wijzigingen/afwijkingen van vorige financiële rapportages (na de peildatum ervan);
- prognoses van bezuinigingen wanneer deze afwijken van de laatste rapportages;
- inzicht in onzekere/twijfelachtige posten. Hoe hou je daar een vinger aan de pols?;
- informatie over tussentijdse mee- en tegenvallers op het gebied van de 
bezuinigingen;
- informatie over de maandelijkse verlies en winst;
- inzicht in de risico’s;
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- een goed beeld van de stand van zaken, de afwijkingen ten opzichte van de 
programmabegroting en de mogelijkheden om bij te sturen. 

Wethouder Klomberg deelt mee dat dit een goed beeld geeft van de mate van 
informatie die de raad verwacht. Hij vraagt zich af of het in beeld brengen van de 
maatschappelijke effecten iets is dat thuis hoort in deze financiële commissie.
Ten aanzien van het verzoek om een maandelijkse verlies en winstrekening deelt hij 
mee dat het college hierover 4 keer per jaar rapporteert aan de raad. Daarnaast 
gebeurt dit in nog 2 andere documenten in de P&C cyclus. Hij ziet de organisatie niet 
in staat om dat maandelijks te doen. Wel kan hij de raad mondeling informeren over 
de actualiteiten en de risico’s. 
Ten aanzien van de zomernota deelt hij mee dat de opname van de financiële 
situatie is gedaan op 28 april 2020. De ontwikkelingen van daarna zijn wel 
opgenomen in de rapportage. Dit geldt ook deels voor de meicirculaire. 
Hij zou het fijn vinden als er straks een format is voor een agenda van de financiële 
commissie, zodat een aantal van de genoemde onderwerpen standaard wordt 
geagendeerd. 

2 Informatieverstrekking door en gesprek met wethouder Klomberg over de 
stand van zaken financiën gemeente Rheden
De heer Landman deelt mee dat het belangrijk is om de raad mee te nemen in de 
stand van zaken met betrekking tot Rheden Financieel Stabiel. Ook snapt hij dat het 
belangrijk is om de effecten van de maatregelen te kennen. Bij de 
begrotingsbehandeling is gekeken naar de risico’s die er zijn en de impact van de 
maatregelen. Bij de uitvoering loop je tegen zaken aan. Dit inzicht kan het college 
geven. Het is ook goed voor de organisatie om hierover in gesprek te blijven met de 
raad. Ook omdat er nog meer bezuinigingen aankomen. 
Naast lijsten met gerealiseerde en nog niet gerealiseerde bezuinigingen is er een lijst 
met 40 maatregelen die nog worden onderzocht (de zogenaamde nul lijst). Die zijn 
nodig om nog een bezuiniging van 250 tot 500 euro te realiseren. Dit bedrag was al 
begroot, maar de raad moet hier nog iets van vinden. Van de lijst van 40 
maatregelen zijn al veel onderzoeken uitgevoerd. Wanneer de raad hiermee instemt 
kunnen deze direct worden ingeboekt. Er is geen reden dat de bezuinigingen voor dit 
jaar niet worden gehaald. De lijst is gerubriceerd naar de programma’s van de 
Programmabegroting. Er wordt een stringent financieel beleid gevoerd in de 
organisatie om grip te krijgen op de uitgaven. Alle nieuwe uitgaven boven de 
€ 10.000 worden bezien door een team en langs een meetlat voor taskforce gelegd. 
Die uitgave is dan alleen mogelijk als er een wettelijke of contractuele verplichting is 
of dat er een andere taak wordt geschrapt. 
Wethouder Klomberg deelt mee dat het mogelijk is dat de uitvoering langer duurt 
of tegen valt. De organisatie zal dit de komende maanden monitoren. De komende 
tijd wordt er gewerkt aan een analyse over de haalbaarheid van de bezuinigingen. 
Na de zomer zal de raad hierover worden geïnformeerd. 

Naar aanleiding van een vraag over de effecten van Rheden Financieel Stabiel 
worden enkele voorbeelden genoemd door Wilco Stevens en Cora Hoogendam.

Wethouder Klomberg verzorgt een presentatie over de actuele stand van zaken 
die als bijlage bij het verslag is gevoegd. 
Hij verzoekt om eventuele vragen over de zomernota en de kadernota vóór de 
voorbereidende vergadering toe te zenden. De jaarrekening moet formeel nog 
geaccordeerd worden door het college. Dit gebeurt op dinsdag 16 juni. De 
accountantscontrole is nog niet afgerond. Dit heeft deels te maken met een 



Pagina 3

steekproef. Er wordt hard gewerkt om ervoor te zorgen dat er voor 30 juni een 
goedkeurende verklaring ligt van de accountant. Hij heeft geen signaal dat deze niet 
zou worden verleend. 
Hij deelt desgevraagd mee dat er weinig verschil zit tussen de conceptversie van 7 
april en de te accorderen versie, maar hij zal, gelet op de korte voorbereidingstijd 
voor de raad, bezien of de verschillen op een bepaalde manier kunnen worden 
geduid.
De wethouder heeft kennis genomen van het advies van de rekeningcommissie. 
Hierop zal een schriftelijke reactie van het college worden gegeven. 

Voorts deelt hij mee dat het gemeentefonds komt tot een herverdeling die ingaat in 
2022. Daarbij gaan andere rekenmodellen gelden die financiële gevolgen hebben 
voor de gemeente. In de kadernota wordt hierop vooruitgelopen. 

Naar aanleiding van een vraag uit de raad deelt de wethouder mee dat hij bij 
bespreking van de zomernota tijdens de voorbereidende vergadering een presentatie 
zal verzorgen over dit document. 

3 Rondvraag
Geen. 

4 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering. 


